
Høring – Vognhall  
Ski Historielag innspill i denne saken er bekymring for vognhallen som har fredningsvern. 

Vi forstår at kommunen og Solon eiendom ønsker at den søndre vognhallen skal benyttes til 

parkeringsareal for ca 60 biler. Noe til gjesteparkering og noe til parkering for kommunalt ansatte 

ved skolene m.m. Arealet har i byggeperiodene vært benyttet til utbygger i en kortere periode. 

Ski Historielag er bekymret med en permanent ordning med innendørs parkeringsareal. 

Kjøretøy slipper ut tempererte gasser og kondens, kondens som vi sette seg i takkonstruksjonen av 

metall. Kondens danner lett rustskader og vil kunne forringe levetiden på denne vernede vognhallen. 

For å sikre mot kondensskader må det etableres en form for avtrekk, helst et motorisert avtrekk, 

eksempelvis i den østre enden av bygningen, siden innkjøringen er på den vestre siden.   

Det er ansvarlig å utføre kvalitetskontroll på stag, takbjelker og klinker/bolter i konstruksjonen for å 

bidra til sikring av bygget. Det bør ikke tillates innkjøring av kjøretøyer med vekt over 3 tonn.  

Før det er etablert avtrekk og kvalitetskontroll som nevnt anbefaler historielaget ikke bruk til 

permanent parkeringsareal for kjøretøyer. 
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